



DE-CHILL
1000W
600W



- 🌿 电源、光源、反光罩封闭式一体化设计，减少占用空间，安装、使用更方便
- 🌿 全密封灯具，更少热量释放到温室大棚
- 🌿 最多6个一体机串联安装使用，将热量统一抽风排走，有效降低温室大棚内温度
- 🌿 适配智能远程集中控制系统（NCCS）
- 🌿 全数字电路设计，最大功率达1200W，最高效率达98%
- 🌿 反光灯罩材料使用德国安铝，反光率达97%，最大效率利用光源
- 🌿 All in one (ballast ,lamp and reflector)with fully sealed air tight design to save room and install conveniently
- 🌿 Air-cooled design to reduce more heat in the greenhouse.
- 🌿 Max six all-in-one series installation and will draw heat air with fan completely,and reduce the temperature in greenhouses effectively
- 🌿 Apply to intelligent remote cloud control system (NCCS)
- 🌿 Full digital circuit design,Max power increased to 1200W and up to 98% efficiency
- 🌿 To match the best 97% ALANOD reflective material to improve Max rate of light source

功率/ Power : 1000W , 600W

输入电压/ Input : 120V-240V

输入频率/ Input frequency : 50HZ - 60HZ

功率因数/ Power factor : ≥ 0.99

总谐波/ THD : $\leq 10\%$

工作温度/ Operating temperature : $-20^{\circ}\text{C} \sim +50^{\circ}\text{C}$

调光设置/ Dimming :

1000W : 600W/660W/750W/825W/1000W/1200W

600W : 300W/450W/600W/660W

产品尺寸/ size : 59.0x34.0x25.2 cm (1000W)

59.0x34.0x25.2 cm (600W)

重量/ Weight : 10.5KG/9.2KG

